

ရေယာဉ်ကိုယ်ထည်အာမခံ

မြန်မာပြည်တွင်း၊ ပြည်ပနှင့် ကမ်းရိုးတန်းတွင် ခုတ်မောင်းသွားလာနေသည့် ရေယာဉ်များ မတော်တဆမှုဖြစ်ပွားသည့်အခါ ဆုံးရှုံးမှုများအတွက် လျော်ကြေးပြန်လည်ရရှိနိုင်သည့် အာမခံအမျိုးအစားဖြစ်ပါသည်။

အာမခံထားခွင့်ရှိသူ - ရေယာဉ်ကိုပိုင်ဆိုင်သူ (သို့မဟုတ်) ငှားရမ်းသုံးစွဲသူ

အာမခံတန်ဖိုး - ရေယာဉ်တန်ဖိုး

အာမခံသက်တမ်း - (၁) ခရီးတစ်ခေါက် (Voyage)

(၂) ၁ နှစ် (Time)

ပရီမီယံနှုန်း

စဉ်	အမျိုးအစား	ပရီမီယံနှုန်း (အာမခံတန်ဖိုးပေါ်တွင်)	
၁။	သံကိုယ်ထည် (ပြည်တွင်း/ပြည်ပ)		
	ခရီးစဉ်အမျိုးအစား	All Risk	Total Lost Only
	မြစ်တွင်းသွား (အထွေထွေကုန်တင်)	၂%	၁%
	မြစ်တွင်းသွား (လောင်စာစည်တင်)	၂.၆%	၁.၂%
	ကမ်းရိုးတန်းသွား (အထွေထွေကုန်တင်)	၂.၄%	၁.၄%
	ကမ်းရိုးတန်းသွား (လောင်စာစည်တင်/ငါးဖမ်း)	၃%	၁.၆%
၂။	သစ်သားကိုယ်ထည်		
	ခရီးစဉ်အမျိုးအစား	ပြည်တွင်း	ပြည်ပ
	မြစ်တွင်းသွား (အထွေထွေကုန်တင်)	၁.၄၀%	အာမခံလက်ခံခွင့်မရှိပါ။
	ကမ်းရိုးတန်းသွား (အထွေထွေကုန်တင်)	၁.၈၀%	
	ကမ်းရိုးတန်းသွား (ငါးဖမ်း)	၂.၀၀%	

ရေယာဉ်သက်တမ်းနှစ် ၂၀ ကျော်ပါက ကျသင့်ပရီမီယံပေါ် ၁၀% ထပ်ဆောင်းကောက်ခံပါမည်။

တံဆိပ်ခေါင်း-အာမခံထားငွေ ကျပ်သိန်းလျှင် တံဆိပ်ခေါင်းဖိုးကျပ် ၁၀ ကျသင့်ပါသည်။

ရေယာဉ်ကိုယ်ထည်အာမခံထားခြင်းဖြင့်ရရှိနိုင်သော အကျိုးကျေးဇူးများမှာ

မြစ်ကြောင်း၊ ပင်လယ်သမုဒ္ဒရာအတွင်းဖြစ်ပွားသော သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များ၊ မီးလောင်ခြင်း၊ ပေါက်ကွဲခြင်း၊ ပင်လယ်ခားပြဲ တိုက်ခံရခြင်း သင်္ဘောဝန်ထမ်းပေါ်ဆူမှုကြောင့်ပျက်စီးခြင်း၊ လေယာဉ် (သို့မဟုတ်) အလားတူ အရာဝတ္ထုများနှင့်ထိခိုက်မိခြင်း (သို့မဟုတ်) ၎င်းတို့အပေါ်မှပြုတ်ကျ လာသော အရာဝတ္ထုများနှင့်ထိခိုက်မိခြင်း၊ ငလျင်လှုပ်ခြင်း၊ မီးတောင်ပေါက်ကွဲခြင်း၊ မိုးကြိုးပစ်ခြင်း၊ ကုန်တင်ကုန်ချနေစဉ် (သို့မဟုတ်) ကုန် (သို့မဟုတ်) လောင်စာဆီများအားရွှေ့ပြောင်းစဉ် မတော်တဆထိခိုက်ခြင်း၊ ရေယာဉ်မှူး (သို့မဟုတ်) အရာရှိ (သို့မဟုတ်) သင်္ဘောသား (သို့မဟုတ်) ရေးကြောင်းပြတိုက် ပေါ်မှုကြောင့် ပျက်စီးခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်ပါက လျော်ကြေးပြန်လည် ရရှိနိုင်ပါသည်။

အာမခံထားရှိလိုပါက

FNI (General) ရုံးချုပ်နှင့်ရုံးခွဲများသို့လည်းကောင်း၊ FNI (General) နှင့် ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော အာမခံ ကိုယ်စားလှယ် များသို့ လည်းကောင်း ဆက်သွယ်၍ အာမခံထားရှိနိုင်ပါသည်။

အထက်ဖော်ပြပါ အကြောင်းအရာများမှာ ရေယာဉ်ကိုယ်ထည်အာမခံ အချက်အလက်များကို အကျဉ်းချုပ်ဖော်ပြထားခြင်းသာ ဖြစ်ပြီး ပေါ်လစီ၏ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့် သတ်မှတ်ချက်များကို www.fnigeneral.com တွင် အာမခံအမျိုးအစားအလိုက် ဝင်ရောက်ဖတ်ရှုနိုင်ပါသည်။